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Skoleåret nærmer sig sin afslutning. Der har været valg til fællesbestyrelsen, så det betyder 
også et goddag til nye og farvel til afgående medlemmer. Rasmus Harlev Jørgensen er ny 
næstformand (repræsentant fra vuggestuen) og Helle Skovlyst Pedersen sidder som formand 
(repræsentant fra skolen). 

På Sønder Felding skole afleverer alle børn deres telefon om morgenen, og får den igen, hvis 
de skal bruge den fagligt i undervisningen, men ellers først, når de går hjem. Dette kommer 
fremover også til at gælde for overbygningseleverne. Vi har valgt at lytte til sundhedsstyrelsen, 
der anbefaler 1-2 timers skærmtid om dagen for børn og unge. 

Solsikken har haft tilsyn. Vi kan være stolte af vores børnehave, de klarer det flot.  

Børnehave og SFO-personale kommer fremover til at have et større samarbejde. Det betyder 
også, at når børnene skifter til SFO, så kender de allerede nogle af de voksne. 

Ifølge lovgivning skal bestyrelsen forholde sig til ordensregler for skolen. Dette blev der 
arbejdet med, Vibeke vil skrive det sammen, så vi kan have det klar til godkendelse til næste 
møde lige inden skolestart. Ordensreglerne er der krav om, at forældre skal oplyses om. Det 
vil komme til skolestarts forældremøder. 

Vi har haft et spændende år med bestyrelsesarbejde og oplevet at politikerne har lyttet til 
nogle af de høringssvar, vi har sendt bl.a. i forhold til penge til SFO og hvordan man fordeler 
penge til skolerne. Når der kommer forældrehenvendelser, snakker vi om dem, nogle emner 
arbejder vi videre ved næste møde andre er kommer med det kommende år. 

 

Rigtig god sommer 

 

På fællesbestyrelsens vegne  

Helle Skovlyst Pedersen 


